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ZÁPIS 

 

z jednání kontrolního výboru MČ Praha - Kunratice konaného dne 27. 5. 2024 

 

 

Prezence: dle prezenční listiny 

 

• Ing. Karel Klíma (dále jen Předsedající) přivítal přítomné členy výboru a hosty. 

• Předsedající navrhnul, aby bylo předsedovi Finančního výboru P. Mozolovi doporučeno 

posílat pozvánky k zasedání FV na vědomí i zastupitelům MČ.  

• Při kontrole zápisu z posledního jednání KV bylo Ing. Alinčovou sděleno, že největší dvě 

duplicitní vlastnictví pozemků jsou intenzivně řešena (komunikace V Honu a zahrádkářská 

osada při ul. K Borovíčku). 

• Předsedající konstatoval, že dle předloženého přehledu plnění usnesení Zastupitelstva MČ 

Praha-Kunratice od posledního zasedání Kontrolního výboru dne 30. 8. 2023 byla všechna 

usnesení splněna. 

• Předsedající vznesl dotaz ohledně Směrnice k zadávání veřejných zakázek - navrhnul možnost 

zrušení výběrového řízení v případě, kdy do VŘ podá nabídku pouze jedna z oslovených 

firem, poukázal na výběr zhotovitele příčných prahů v ul. K Verneráku. Ing. Alinčová 

vysvětlila, že bylo osloveno 7 firem, a byla doručena pouze jedna nabídka. Zrušení 

výběrového řízení a vypsání nového by vedlo k tomu, že by k opravě křižovatek v ul. 

K Verneráku nedošlo o prázdninách, kdy je provoz v ulici nižší, ale až na podzim, kdy je ulice 

značně přetížena. V textu Směrnice namísto „schvaluje starosta“ Ing. Klíma doporučil udělat 

změnu na staros/tka, a upozornil, že „Porada starostky“ nemá právní váhu. Ing. Alinčová 

vysvětlila že vedení radnice pracuje jako tým, a i když není oficiálně schválená rada, konají 
se každou středu porady starostky, místostarostů a tajemnice a je pro jejich potřebu pořizován 

zápis a všechna rozhodnutí (v kompetenci starostky) jsou schvalována na této poradě. 

• Předsedající doporučil vytvořit relevantní seznam potenciálních zájemců na jednotlivé 

zakázky dle odhadní ceny pro výběrové řízení. Je potřeba poptávat a porovnávat více nabídek. 

• Předsedající vznesl dotaz ohledně platby záborů a kontroly nepovolených záborů. Ing. 

Alinčová vysvětlila, že toto je v plné kompetenci státní správy a samospráva do ní nemůže 

zasahovat. Bylo dohodnuto pozvat na příští jednání KV tajemnici MČ pro objasnění postupu 

činnosti radnice v této věci. 

• Předsedající vznesl dotaz na parkování obytného vozu v Golčově ulici. Odpověď zajistí 

místostarosta Ivan Hýža, v jjehož kompetenci je jednání S Městskou policií Praha.  

• Předsedající navrhl předběžný termín příštího zasedání KV na 16. 9. 2024 

 

 

Zapsala R. Kubátová (tajemník KV) 

 

 

 

 
Ing. Mgr. Karel Klíma MBA (předseda KV) 

 

 


